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Onderwerp

 Zieke iepen langs de N206

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Bij de ingekomen stukken is een mailbericht binnengekomen van Geert Diemer van

Gemeentebelangen in de gemeente Katwijk. Daarin wordt door hem aangegeven dat

veel iepen die langs de N206 staan ter hoogte van Katwijk, ziek of dood zijn, waarbij

de oorzaak de iepziekte is. 

De provincie Zuid-Holland is verantwoordelijk voor het beheer van de iepen. De

aangetaste en zieke iepen langs de N206 bedreigen echter de majestueuze iepen

langs de Zeeweg in Katwijk. Die worden weliswaar jaarlijks ingeënt maar sommige

raken toch aangetast. Het ligt daarom het meest voor de hand dat de provincie de

iepen langs de N206 beter gaat beheren. Naar aanleiding van dit ingekomen stuk

leggen de Partij voor de Dieren en 50Plus de volgende vragen aan u voor.

1. Bent u bekend met zieke bomen langs de N206 en is het juist dat de iepen de

iepziekte hebben?

Antwoord

Ja, de bosplantsoenen ter hoogte van de Zeeweg bevatten aangetaste iepen.

2. Zo ja, welke maatregelen worden getroffen om de iepziekte bij deze bomen aan te

pakken?

Antwoord

Jaarlijks worden de bosplantsoenen in de maand juli geïnspecteerd en gecontroleerd

op de iepziekte. De zieke iepen worden vervolgens gekapt, versnipperd en afgevoerd.

3. Worden er ook maatregelen getroffen om te voorkomen dat de iepziekte zich verder

verspreidt naar gezonde bomen? Zo ja welke maatregelen? Zo nee, waarom niet?

Antwoord

De iepziekte wordt veroorzaakt door een schimmel. Het is lastig om te voorkomen dat

de iepziekte zich verder verspreidt. Zeker in een bosplantsoen heeft bijvoorbeeld het

preventief injecteren van iepen geen nut, omdat de iepen daar te dicht op elkaar staan

en elkaar via het wortelstelsel alsnog kunnen besmetten. 
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kan grote afstanden afleggen. Om die reden kiest de provincie ervoor om de situatie

zo goed mogelijk beheersbaar te houden, door jaarlijks alle zieke iepen te kappen en

af te voeren. Overigens beheert de gemeente Katwijk zelf haar iepen in de naburige

(bos)plantsoenen op een vergelijkbare wijze.

4. Als er bomen gekapt worden, worden er dan voor elke gekapte boom één of meerdere

bomen geherplant en zo ja, hoeveel en waar? Zo nee, waarom niet?

Antwoord

In bosplantsoenen worden geen nieuwe bomen geplant, aangezien daar in relatief

korte tijd op natuurlijke wijze weer nieuwe beplanting en boomvormers ontstaan. Voor

iedere solitaire boom die wordt gekapt, wordt wel altijd een nieuwe boom geplant. Het

(her)planten van bomen vindt zoveel mogelijk op dezelfde locatie plaats, maar niet

wanneer de boom in de zogenaamde obstakelvrije zone staat. Dit is een strook langs

de weg van 4,5 tot 6m breed, waar met het oog op de verkeersveiligheid zo min

mogelijk obstakels staan. Dit om ernstige gevolgen van het onverhoopt van de weg

raken van motorvoertuigen zoveel mogelijk te beperken.
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